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Hej Yngve.

Jag bekräftar att detta brev är mottaget och att det kommer att anmälas vid
nästkommande sammanträde med Svenska Bostäders styrelse.

Önskar dig en fortsatt fin dag!

//Stefan

Med vänlig hälsning,
Stefan Sandberg
Vd
______________
AB Svenska Bostäder
08-508 370 00
Vällingbyplan 2
Box 95, 162 12 Vällingby
svenskabostader.se

Svenska Bostäder grundades 1944 och ägs av Stockholms stad.
Svenska Bostäder är ett av Sveriges största bostadsbolag och förvaltar
cirka 27 000 hyreslägenheter, 5 centrumanläggningar och 4 000 lokaler.
Dotterbolaget Stadsholmen förvaltar runt 1 600 hyreslägenheter och 900 lokaler.

Svenska Bostäder behandlar personuppgifter i enlighet med dataskyddsförordningen.
Läs mer på svenskabostader.se och stadsholmen.se
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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

http://www.svenskabostader.se/
http://www.svenskabostader.se/
http://www.stadsholmen.se/


Till Styrelsen fr AB Svenska Bostäder,

jag bifogar enhälligt uttalande om kvarteret Plankan från
Hyresgästföreningen Södermalms årsmöte 31 mars 2022.

På årsmötets uppdrag,

Yngve Sundblad
Ordförande i Hyresgästföreningen Södermalm
Ordförande i Hyresgästföreningens förhandlingsråd för hyresgästerna i Svenska
Bostäder



Uttalande om kv. Plankan vid Hyresgästföreningen Södermalms årsmöte  

 

Styrelsen för Svenska Bostäder har idag beslutat att fullfölja nybyggnaden på 
gården och de resterande påbyggnaderna av husen i kvarteret Plankan på 
Södermalm. 

Detta projekt är socialt, ekonomiskt, tekniskt och stadsmiljömässigt helt 
orimligt med minst fördubblande fördyringar och omfattande störningar för 
hyresgästerna sedan flera år. 

Gården bör återställas och stommen till nybyggnaden rivas. 

Vi hoppas att kommunfullmäktige fattar ett klokare beslut om att avbryta 
projektet, vilket kostar avsevärt mindre än att fullfölja. 

 

Enhälligt antaget vid Hyresgästföreningen Södermalms årsmöte 31 mars 2022 

Yngve Sundblad, ordförande i Hyresgästföreningen Södermalm 
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